

Global Leadership University Teacher Recruitment

[English]

Project: Global Leadership University Part-time Teacher Recruitment

University Website: <https://glu.edu.mn/>

Instructional language: English

Teaching method: online

Subjects: Subjects can vary depending on the program design but it can include research methods, educational policy and analysis, curriculum leadership, educational philosophy, human resources management, management and leadership, financial management, marketing management, operations management, strategic management etc.

Teaching hour: The subjects are 2-3 credit in total and teaching hours are on Saturdays 9am~6 pm

Teaching period: Fall semester 2021 and Spring semester 2022

Target student: GLU graduate students in Master and Doctor Programs of Educational Administration

The rate of pay: Negotiable

More details, please email Mr. Otgonbat Barkhuu, President of GLU
(otgonbat@glu.edu.mn, otgonbat.barkhuu@gmail.com)

Qualification

Degree: Ph.D. in related fields from Taiwanese or foreign universities, with Taiwanese or foreign nationality

Experience: veteran teacher (no minimum year requirement), capable in English instruction, intensive publications, innovative teaching skills and internationally recognized credentials in teaching and research, willing to work with students from Mongolia and mainland China

Application

Please prepare English C.V. (enclosed with head-shoulder photo), one photocopy of the highest degree diploma, and description of previous teaching experience.

Before September 10th, 2021, please submit English C.V. and cover letters to Mr. Otgonbat Barkhuu, President of GLU (otgonbat@glu.edu.mn, otgonbat.barkhuu@gmail.com).

Interview

Candidates will go through virtual interview with Global Leadership University.

蒙古全球領袖大學-徵才快報

[中文版]

案名：蒙古全球領袖大學 Global Leadership University 誠徵兼任教師

學校網站 <https://glu.edu.mn/>

授課語言：英語

授課模式：網路線上授課

教授科目：研究方法、教育政策分析、課程領導、教育哲學、人資管理、管理與領導、財務管理、行銷管理、營運管理、策略管理等，依課程規劃調整

授課時數：每一科目 2~3 學分，週六網路授課時段 9am~6pm

聘任時間：2021 秋季學期、2022 春季學期

授課對象：GLU 教育行政碩士、博士班學生

津貼條件：可議

詢問更多資訊：請 email 發至 GLU 大學校長 Mr. Otgonbat Barkhuu
(otgonbat@glu.edu.mn, otgonbat.barkhuu@gmail.com)

徵才條件

學歷：國內外各大學相關科系博士畢業，本國或外國籍均可

經歷：豐富教學經驗(未限年資)、具備英語教學能力、學術發表、創新教學技巧、國際研究經驗、願意指導蒙古和大陸學生

申請方式

請備妥個人英文履歷(請附照片)、最高學歷證書、歷年教學經驗。

請於 2021 年 9 月 10 日(五)之前 Email 發至 GLU 大學校長 Mr. Otgonbat Barkhuu
(otgonbat@glu.edu.mn, otgonbat.barkhuu@gmail.com)。

面試方式

入選者將與 GLU 大學進行線上視訊面試。

蒙古臺灣教育中心(臺灣地區)承辦單位

銘傳大學國際教育交流處

承辦人：林詠薇 Ivy Lin

Email：ivy@mail.mcu.edu.tw

電話：03-350-7001 分機 3705